
Referat fra styremøte 08.10.2020

   Referat fra styremøte i Bydalen vel 8. oktober 2020

  

    

     Siden sist:     Get/Telia epost utsendt. Styret jobber videre med saken.     Styret ber
Cicignon LSU om å oppgradere fortauene og belyse lekeplassen i Bydalen pga. beboer i
bydalen tipset om narkohandel i nærmiljøet.
 
  Fått tilbud på nye blomsterkasser på lekeplassen som vi kjøper og setter ut til våren. Pengene
til dette har vi fått fra Fredrikstad kommunes lokalsamfunnsfond.
 
   
 
  
Trygghetsvandring
 
  19:30 tirsdag 27. oktober. Pernille legger ut på Facebook. Styret byr på gløgg til de som deltar.
 
   
 
  Høstens faste arrangement i regi av velforeningen er avlyst pga smittevernhensyn covid-19.
 
   
 
  Nipas inviterer til å søke om samfunnsnyttige byggeprosjekter. Styret vurderer at vi avventer å
nominere prosjekt om stien i Mørkedalen, men at vi tipser Kiæråsen barnehage om at de kan
søke om å oppgradere gapahuken så skal Bydalen hjelpe til med å stemme frem nominasjonen.
 
   
 
  
Regnskap
 
  Saldo pr. 07.10.2020 er 97 378,-
 
   
 
  
Neste møte:
 

   Torsdag 26.11.2020 kl. 18:30
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